
FAU-referat mandag 21. september 2020 

Til stede: 

Kristoffer Fætten, 1. trinn 

Maria Luisa Holten, 2. trinn 

Kari Klepp, 3. trinn (sekretær) 

Tove Johansen og May-Britt Dahle-Høe, 4. trinn 

Bianca Frøseth, 5. trinn 

Veronica Gjævran Grønning, 6. trinn 

Anne Berit Berg og Kristin Nilsen, 7. trinn 

Elisabeth Fætten Schei, 8. trinn (leder) 

Madeleine Renée Bernhoff, 9. trinn  

Thomas Bergo, 10. trinn 

Saker: 

1. Konstituering av FAU 2020-2021
Leder: Elisabeth Fætten Schei 

Sekretær: Kari Klepp 

Nestleder: Ikke valgt 

Kasserer: Thomas Bergo 

Representant Samarbeidsutvalget SU: Ikke valgt 

Representant Skolemiljøutvalget: Thomas Bergo 

2. Julemarkedet
9. klasse har i mange år hatt arrangementet i samarbeid med Museet Kystens Arv. Foreldrene har
hatt ansvar for organisering, og elevene har brukt noe av skoletida på å produsere varer for salg. I
tillegg har foreldre og elever forberedt julemarkedet på dugnad. Tidligere var julemarkedet én dag i
desember. Inntektene har gått til skoletur i 10. klasse.

Museet Kystens Arv har endret driftsform og premissene for julemarkedet har endret seg. Museet 
har de siste årene tatt mer ansvar for organiseringen av julemarkedet og stiller flere krav til skolen. 

Før sommerferien 2020, tok FAU inn i vedtektene at det fra i år er FAU som har ansvaret for 
administreringen av julemarkedet på vegne av foreldregruppa, men innholdet delegeres til 9. trinn. 

FAU-leder og skolens inspektør har vært i møte med Museet Kystens Arv, og fått skissert forslag til 
avtale om julemarkedet. Museet Kystens Arv ønsker å stå som hovedarrangør for julemarkedet, men 



i samarbeid med skolen. Kravene i avtalen er bl.a. at 9. trinn må betale leie for bruk av Erslandsstu, 
julemarkedet må foregå over to dager og elevene må bidra med et underholdningsinnslag hver av 
dagene. Museet skal stå for markedsføringa. To forhold er ikke avklart: foreldrenes rolle i 
arrangementet og fordelingen av matserveringa.  

Det er foreløpig ikke undertegnet en avtale, og FAU diskuterte mulige utfall av årets julemarked. I 
tillegg til en del uavklarte forhold med både museet og skolen, innebærer det en viss risiko å 
planlegge et arrangement midt i en pandemi. Det kan komme nye smittevernregler som fører til 
redusert eller avlyst arrangement. Det er også lagt en del føringer fra skolen for at inntektene skal 
kunne brukes på klassetur. Det haster derfor med å legge en plan for årets gjennomføring. I tillegg 
må vi få avklart organiseringen på lang sikt.  

For å få belyst de ulike løsningene, inviterer FAU-leder skoleledelsen til et møte mandag 28. 
september kl 17. 30 på skolen.  

3. Totalplanen for Indre Fosen kommune – skolestruktur
14. oktober skal Kommunestyret vedta totalplan for Indre Fosen kommune, bl.a. skolestruktur. 
Kommunedirektørens innstilling er nå på høring. Den består av 25 punkter. Punkt 9-15 handler om 
skole:

9. Fevåg/Hasselvika skole legges ned, og elevene flyttes til Åsly skole fra 01.01.2021. Lønnsutgiftene
beholdes første halvår 2021.

10. Fevåg/Hasselvika skole legges ut for salg med klausul om at det ikke kan etableres privat skole i
lokalene.

11. 8.-10. trinn ved Stadsbygd skole flyttes til Åsly skole fra august 2021.

12. Planlegging av nybygg for 1.- 7. trinn ved Stadsbygd skole settes i gang så snart som råd med mål
om byggestart sommeren 2021.

13. 8.-10. trinn ved Vanvikan skole flyttes til Åsly skole fra august 2023.

14. 8.-10. trinn ved Mælan skole flyttes til Åsly skole fra august 2023.

15. Eiendommen som Johan Bojer videregående skole, skolested Rissa, bruker, tas i bruk av Åsly skole
fra august 2023.

FAU ved Stadsbygd skole vil sende høringsuttalelse til innstillinga, og ønsker synspunkter og ideer fra 
foresatte på alle trinn. Vi satser på å sende innspill innen 1. oktober. Alle FAU-representanter 
inviterer foresatte på sitt trinn til å komme med bidrag og synspunkter som må leveres 
klasserepresentanten innen fredag 25. september. FAU-lederen setter bidragene sammen i et felles 
høringsinnspill.  

Vi må være åpne for at foresatte har ulike syn på skolestruktur. Her er noen av tankene som kom 
fram i plenumsdiskusjonen i FAU:  

• Har Åsly skole egentlig kapasitet til å ta imot flere ungdomsskole-elever?
• Bekymring for at mellomtrinn skal flytte på videregående skole som ikke er tilpasset deres

behov for lek og aktivitet.
• Det virker ikke som om det er så store ulikheter i de økonomiske modellene, spesielt ikke når

man tenker på at kommunen må kjøpe ut videregående skoler fra fylkeskommunen.



• Bekymring for skoleskyss. Blir det lange dager for elevene? Hva med trafikksikkerhet?
• Bekymring for store skoler og om det vil skape mistrivsel blant elever.
• Bekymring for fritt skolevalg. Hvis du mobbes på én skole, har du ikke et reelt alternativ når

eneste andre ungdomsskole ligger i Leksvik.
• Det har vært møte mellom FAU-ledere, Stadsbygd IL, Stadsbygd skolekorps og politikere.

Ungdomsskolen har en verdi for bygda og samspillet mellom elever i ulik alder.

4. Tufteparken
Stadsbygd IL har tatt kontakt med FAU. De har et ledig areal ved banen som kan brukes til formålet. 
Skal vi sende inn søknad om tippemidler? Fristen er 1. oktober. FAU må stille med dugnadsfolk, hvis 
parken skal realiseres. Vi må undersøke om det er midler igjen fra skolegård-prosjektet 
(lekeapparater) og Sanitetsforeningens innsamling.  

5. Neste møte
Mandag 28. september 2020 kl 17.30 på personalrommet. 
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